
Fra: ann merete køhne <amk@live.no>
Sendt: tirsdag 23. november 2021 22:47
Til: Einar Aase
Emne: Re: Spørsmål knytt til søknad
Vedlegg: 20211123_224432.jpg

Oppfølgingsflagg: Følg opp
Status for flagg: Flagget

Hei
Vi ønsker å bygge hytte ca midt på tomten. Sender med et vedlegg.

Mvh
Ann Merete Køhne

Få Outlook for Android

From: Einar Aase <einar.aase@alver.kommune.no>
Sent: Monday, November 15, 2021 8:19:59 AM
To: amk@live.no<amk@live.no>
Subject: Spørsmål knytt til søknad

Hei,

Viser til søknad om førehandskonferanse på gbnr. 58/62 for oppføring av hytte. Eg har begynt å sjå på
saka, og har i den samanheng spørsmål til om dykk har tenkt ut kvar på tomta dykk ynskjer å plassere
hytta? Dersom det er ynskjeleg at eg skal ta stilling til ei konkret plassering, kan dykk gjerne skissere det
inn i grove trekk på eit situasjonskart og sende det til meg på e-post her.

Gje gjerne ei tilbakemelding på om de vil sende inn forslag til plassering. Dersom dette ikkje er ynskjeleg,
vil eg sjå generelt på kva som gjeld for tomta.

Vennleg helsing

Einar Aase | Rådgjevar Plan og byggesak

Innbyggjarservice: +47 56 37 50 00
www.alver.kommune.no
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